



8天6晚 / 8 D 6 N
山水甲天下之桂林 Scenic Guilin Tour

Tour Code : BTCAN08-18

美食总汇 SPECIAL CUISINE :

- ① 桂林米粉宴会 Guilin Rice Noodle Feast
- ② 阳朔啤酒鱼 Yangshuo Beer Steamed Fish
- ③ 广州点心风味 Guangzhou Dim Sum
- ④ 贺州客家风味 Hezhou Hakka Cuisine
- ⑤ 桂林韩式烧烤自助餐 Guilin Korean BBQ Buffet
- ⑥ 农家宴 Farm Feast
- ⑦ 芋头宴 Yam Feast
- ⑧ 茶宴 Tea Feast
- ⑨ 桂林自助餐 Guilin Buffet



赠送 BONUS :

- ① 桂林三宝 3 treasures of Guilin
- ② 罗汉果糖 Luo Han Guo Candy
- ③ 老婆饼 Wife Cake
- ④ 每人每天 1 瓶矿泉水 Mineral water (01 bottle per day per pax)

第 1 天 DAY 1 新山 → 广州
Johor Bahru → Guangzhou

住宿 : 当地 4★广州空港假日酒店 或同等级
Hotel : Local 4★ Holiday Villa Hotel or similar

¥1【不含餐】
¥1【No meals】

广州凌晨 0200 分接团, 入住酒店
Pick up at Guangzhou airport, check-in to hotel.

第 2 天 DAY 2 广州 → 肇庆(大约 01 小时) → 贺州(大约 03 小时)
Guangzhou → Zhaoqing → Hezhou

住宿 : 当地 4★贺州国际大酒店 或同等级
Hotel : Local 4★ Hezhou International Hotel or similar

¥1【早 / 午 / 晚】
¥1【B / L / D】

乘车赴肇庆。在这里你可以乘船环游【星湖】, 参观【牌坊】。起程前往~贺州。

Let's start our journey by coach to Zhaoqing. You may board a cruise around 【Star Lake】, and then visit the 【Paifang】. Continue our journey to Hezhou.

第 3 天 DAY 3 贺州 → 阳朔(大约 02 小时)
Hezhou → Yangshuo

住宿 : 当地 4★阳朔新漓江大酒店 或同等级
Hotel : Local 4★ Yangshuo Li River Hotel or similar

¥1【早 / 午 / 晚】
¥1【B / L / D】

下午参观市内之【灵峰山广场】自由逛街游览, 游览【黄姚古镇】, 乘车赴阳朔, 游览【漓江风光】(半江), 【阳朔西街】, 自由购物,

• We'll visit 【Lin Fong Shan Square】 in the afternoon, free at your own leisure. Then proceed to the 【HuangYao Ancient Town】. Heading 【Li River】 (half river cruise) & enjoy shopping at 【Yangshuo West Street】.

第 4 天 DAY 4 阳朔 → 桂林(大约 2 小时)
Yangshuo → Guilin

住宿 : 当地 4★桂林宿雅思特大酒店 或同等级
Hotel : Local 4★ Yeste Hotel or similar

¥1【早 / 午 / 晚】
¥1【B / L / D】



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my





游览【银子岩】，乘车赴桂林，途中游览【世外桃源】。这里的景色势必让您留恋忘返！游览【木龙湖景区】，漫步【杉湖丽景】、【金银双塔】等。

Let us visit the **【Silver Cave】** before starting our journey to Guilin, on the way, stop by **【Xanadu】** where the views will take your breath away! Continue to **【Mulonghu Scenic Area】** and take a stroll at **【Bin Lake, Gold and Silver Pagoda】**.

第7天 DAY 7 桂林 回 广州(大约3小时) 新山 回 吉隆坡
Guilin 回 Guangzhou 回 J. Bahru 早【早/午/晚】 晚【B/L/D】

早餐后, 游览【伏波山】、乘动车赴广州(二等座; 约03小时)。游览【越秀公园】，观看【五羊城雕像】，漫步【九路西关风情街】购物。晚餐后, 送团。

After breakfast, we'll transfer to Guangzhou by train (2nd class Seating, journey takes approx. 3 hours). Visit **【Yuexiu Park】**, **【5 goats sculpture】**, and then take a stroll at **【Jiulu Xiguan Street】** & **【Beijing Road】** before going for dinner, and later to the airport.

第8天 DAY 8 新山 回 吉隆坡
Johor Bahru 早【不含餐】 晚【No meals】

凌晨抵达马来西亚，回返美丽的家园。
 Arrive back in Malaysia, home sweet home!

第5天 DAY 5 桂林 回 金坑梯田 回 桂林
Guilin 回 Longshen 回 Guilin

住宿：当地4★桂林宿雅思特大酒店 或同等等级 早【早/午/晚】
 Hotel: Local 4★Yeste Hotel or similar 晚【B/L/D】

乘游览车前往龙胜, 游览【金坑梯田】(含缆车), 游览【黄洛瑶寨】并与寨民联欢, 下午乘车返~桂林。

Proceed to Longshen to visit the World famous **【Longsheng Rice Terrace】** (includes a ride on the cable car), and then to the **【Huang Luo Yao Village】**. Proceed to Guilin in the afternoon.

第6天 DAY 6 桂林 回 刘三姐 回 象鼻山 回 正阳步行街
Guilin 回 Liusanjie 回 Elephant Trunk Hill

住宿：当地4★桂林宿雅思特大酒店 或同等等级 早【早/午/晚】
 Hotel: Local 4★Yeste Hotel or similar 晚【B/L/D】

游览【刘三姐大观园】，游览【象鼻山】、晚上可以自费观赏山水间和鱼鹰抓鱼表演！漫步正阳步行街。下午给大家时间在著名的【中心步行街】，【正阳步行街】自由购物。

Visit to **【Liusanjie Landscape Garden】**, **【Elephant Trunk Hill】** and **【Fubo Mt.】** and then enjoy shopping at your own leisure at **【Zhongxin Walking Street】** & **【Zhengyang Walking Street】**.

OPTIONAL 自费项目

山水间歌舞表演+车游两江四湖湖景+鱼鹰抓鱼 - RMB300/pax
 Performance on the Basics of Natural Landscape + Night cruise along the two rivers & four lakes + Osprey fishing show - RMB300/pax



航班时间 Flight schedule	Adult Single 成人 1人 1房	Adult twin / triple 成人 2/3人 1房	Half Twin 1成人+1小孩 1房	Child with bed 小孩加床	Child without bed 小孩没床
出发 Departure :					
回程 Return :					
团费包含 TOUR FARE INCLUDES 往返经济舱机票+机场税, 来回 20KG行李/位/单程, 巴士来回接送(新山 Plaza Pelangi ~ 士乃机场 ~ 新山 Plaza Pelangi, 中国签证(一次入境/七个工作日/马来西亚护照), 行程列明景点&餐数, 当地住宿, 当地导游司机小费。 Return Economy International Air Ticket + Airport Taxes, Luggage 20Kgs/ Way/Pax, Local Tour Guide & Driver Tipping, Airport Return Transfer (JB Plaza Pelangi ~ Senai Airport ~ JB Plaza Pelangi), Meals + Accommodation + Attractions as stated in Itinerary, China Travel Visa (Single Entry/7 Working Days/Malaysia Passport Holder).	团费不包含 TOUR FARE EXCLUDES 行程上没有列明餐数+景点, 领队小费, 酒店行李员小费, 旅游保险, 自费项目, 个人消费, 机上餐饮+娱乐设备, 突发性航空燃油附加费, 我社有权向客人征收附加费。 Budget Airline Meals + Beverages, Airlines Fuel Surcharge, Tour Leader's Tipping, Travel Insurance, Hotel Bell Boy Tipping, Optional Tour, Attraction & Meals as Itinerary NOT Stated & Own Expenses.				

备注

1. 以上价格按 16 成人以上报价, 若不足 16 成人价格另议。
2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客人征收附加费。
3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。然而报名后有所更动的, 我社将另作个别通知。
5. 行程膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社(地接)安排为准。

6. 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览, 将安排另一个旅游景点取代。
7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮, 除非特别备注。
8. 全程由中文导游讲解, 如需其他语言讲解, 必须在报名时提前通知我社, 我社尽可能另作安排。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 详情请向您的旅游顾问询问。
11. 确保您的权益, 请详查阅读我社之报名细则, 谢谢。

旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团, 必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的 45 天前收到取消预定通知, 本公司将征收每人 RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的 44 天或以下获得, 将征收以下的手续费。
 => 若已报名而通知取消 - RM200 (每人)
 => 出发前 45 天或以上 - RM1000 (每人)
 => 出发前 30 - 44 天通知取消 - RM2000 (每人)
 => 出发前 8 - 29 天通知取消 - 50% 旅费 (每人)
 ***出发前少于 7 天或机票已发出 - 100%旅费 (每人)
 ***临时缺席者, 不可退费。

Terms & Conditions

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, tour fare will increase if departing with less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The tour fare above is ONLY valid for Malaysia passport holders.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals & hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be

- replaced nor will they be refunded. However, if said attraction is not open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise stated.
 8. Principal tour commentary will be conducted in Mandarin Chinese and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis. Customers are bond to follow the group's schedule / itinerary.
 9. Triple room sharing will based on extra roll in bed basis.
 10. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
 11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our booking information.

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. "IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply :
 => Once booking is made, a basic administration charges RM200 per pax.
 => 45 days & above before departure - RM1000 Per person.
 => 30 - 44 days before departure - RM2000 per person.
 => 8 - 29 days before departure - 50% of tour fare.
 *** 7 days & less or ticketed - 100% of tour fare per person.
 *** <No>Show will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
 No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
 Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ㊚ bnt@bnt.com.my

